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ALLEEN WATER NAAR DE ZEE BRENGEN

De raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op vrijdag 12 november 2021.

Overwegende dat:

• Er wereldwijd per uur zoveel plastic in zee terecht komt dat je daarmee 11 
olympische zwembaden zou kunnen vullen;*

• De weg van afval grillig is en helaas ook in de openbare wateren terrecht komt. 80 
procent van de plastic soep begint als zwerfafval op straat;

• Hoe langer afval in het water aanwezig is, des te schadelijker het wordt.
• De gemeente Zwolle in het gelukkige bezit is van prachtige grachten en stedelijk 

water dat we zo schoon mogelijk moeten weten te houden;
• Er veel kennis is onder Zwollenaren, die bijvoorbeeld via Trashhunters Zwolle 

vrijwillig inzetten om de grachten schoon te houden, is met betrekking tot de 
zogenoemde Zwolse hotspots (verzamelplekken door stromingen);

• Er in de afgelopen jaren verschillende, hoopvolle methodes en initiatieven zijn 
ontwikkeld om afval vroegtijdig uit het water te vissen. Denk aan simpele oplossingen 
als Seabins en startups als Noria.earth en The Great Bubble Barrier. 

Van mening dat:
• Zoveel mogelijk moet worden voorkomen dat het zwerfafval via de Zwolse grachten 

als plastic soep schade kan veroorzaken aan natuur, mens en dier;
• Kennis van Zwollenaren die vrijwillig de grachten schoonmaken en de ROVA benut 

moet worden om plastic soep tegen te gaan. 

Roept het college op:
• In kaart te brengen hoe het gesteld is met de vervuilingsgraad van de Zwolse 

grachten, met name voor wat betreft de aanwezigheid van plastic soep.
• Met een concreet voorstel te komen hoe (middels kleine technische 

oplossingen) de plastic soep in Zwolse wateren aangepakt kan worden.

En gaat over tot de orde van de dag.
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